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1. Godkendelse af referat 
Ad. 1 godkendt skriftligt ved sidste møde 
 

2. Opstart på skoleåret 
a. Corona, hygiejne og restriktioner 
b. Vi er i et valgår - en drøftelse af hvad medierne har fokus på i forhold til udsatte børn på 

Bornholm og PPV-ventelister – en opfølgning 
Ad. 2.a.  
Vi har opdelt Kildebakken i tre grupper/klasser både personalemæssigt og elevmæssigt - indskoling, mellemtrin, 
udskoling. Vi har strammet op omkring hygiejne og restriktioner igen. Vi tager det meget alvorligt. Vi afventer 
melding fra regeringen i aften, for at vide mere om yderligere restriktioner. Alle medarbejdere skal vise Coronapas så 
længe, at Covid-19 betragtes som en samfunds-kritisk sygdom. Eleverne er blevet super gode til at blive testet, og 
poderne er gode til at håndtere eleverne. Stor velvilje både fra forældre og personale til at få det til at fungere. Selvtest 
vurderer vi ikke pt er relevant. Vi kan ikke gennemføre juletraditionerne med forældre, grupperne forsøger at 
gennemføre i mindre omfang. 
Ad. 2.b.   
Vi ønsker en drøftelse i bestyrelsen omkring specialområdet og den nye kommunalbestyrelse. Vi forventer et fokus og en 
opprioritering af børne/unge området – og det samme om specialområdet. Vi har store forventninger til den nye 
borgmester og viceborgmester/formand for BSU. Vi skal fortsat være opmærksomme på budgettet og den tidligere 
udmeldte nedskæring på Kildebakken. Finanslovs forslaget om skoleudsættelse kan måske få betydning for 
Kildebakken.  
 

3. Orientering fra skolen  
a. Børn 

i. Magtanvendelse 
ii. Fravær 
iii. Orientering om  

b. Personale 
i. Sygefravær 
ii. Voldsindberetninger 
iii. APV 



 

Side 2 af 2 

c. Økonomi 
i. Status 

1. Budgetopfølgning pr 1/12  
2. Legepladsrenovering 

 
Ad. 3.a.  
Siden skolestart har vi haft tre elever, der har haft svært ved at komme tilbage til skolen. Der er været nogle 
magtanvendelser på hver af de tre. Vi udfylder magtanvendelsesskemaer.  
Der har været noget fravær pga. corona-isolation. 
Der går muligvis syv elever ud, og 4-5 elever ind. Vi får besøg af nogle forældre, som pt har et barn på en folkeskole i 
0. klasse. 
Ad. 3.b.  
Der har været lidt fravær pga. corona, influenza, forkølelse. 
Voldsindberetninger, journaliseres. Mange gange i forbindelse med magtanvendelser.  
APV – vi afventer at kunne se resultatet.  
Ad. 3.c. 
Lise orienterer om budgettet. Vi ønsker at overføre en sum til næste budgetår, så vi har økonomi i forhold til tilpasning 
af elever. Det er nogenlunde reguleret mellem skole og SFO/klub.  
Vi har valgt at bruge en stor post til opdatering og renovering af legeplads, også pga. det sikkerhedsmæssige bl.a. i 
forhold til nyt faldunderlag/gummibelægning. Vi venter også på at få den nye rutsjebane fra W. Philips Stiftelsen 
godkendt og sat op. 

 
4. Orientering fra formanden 

Ad. 4  
Ingen meldinger fra nogen forældre eller andre. 

 
5. Orientering fra LEV 

Ad. 5. 
Ingen orientering fra LEV. 
Måske kunne det blive aktuelt med et nyt møde – ”Kildebakken og hvad så?” med konsulent fra LEV. 

 
6. Høringssager 

 

a. Ingen 
Ad. 6.a.  
Ingen høringssager. 

 
7. Evt. 

Ad. 7 
Lise starter med at byde Pelle velkommen. 
Næste møde er planlagt til d. 4. januar 2022 – Lise finder ny dato, så vi forhåbentlig kan mødes fysisk. 
Lise sender referatet ud til godkendelse. 
 
Ref. Bibi 


